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Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 1 september 2020 Deelname

Subsidieaanvraag Nationale Parken (debatronde)
Aanwezi n

Raadsleden/ commissieleden: De heren J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg (WD), J. Puper (PvdA), H.A

iansen (PvdA), J.A,G. van der Weyde (CDA), W. Beets {PW) en H. van Teijlingen (PW) en de dames

G. Kiers (DSW), M.W. Mulder - van Eerden (GB), R. Masselink - Den Hollander (WD), E.G. Bos (CDA)

ColLeeelid: H. Doeven

Medewerkers ambteliike organisatie: A. Poelman-Bouma
Externen: Geen

De heren K. Molenkam en A. Schoenmaker

k.

Voorzitter:
Griffier:

De heer G.J. Ballast
De heer J. Tuin

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 6 oktober 2020

de griffier,

@)."c-^.-\-
R. Weernekers

Raadsvoorstel Deelname subsidieaanvraag Nationale Parken

Verantwoordeli ik portefeuillehouder: wethouder Doeven

Voorgesteld raadsbesluit:
Geen

lnspreker(s): Geen

Conclusie voorzitter:
Alle partijen geven aan positief te staan tegenover het deelnemen aan de subsidieaanvraag. Daarbij dient
opgemerkt te worden dat dit slechts een advies aan het college betreft. Het onderwerp gaat dus niet door
naar de besluitvormende PaW van 8 september, aangezien het hier een collegebevoegdheid betreft. Het

college zal volgende week een definitief besluit nemen over de deelname.
Toezeggingen:

Geen

Aantekeningen:
- Wethouder Doeven geeft aan dat het college unaníem heeft besloten positief te staan tegenover het

deelnemen aan de subsidieaanvraag.
- De heer Ballast merkt op dat er nog steeds melding wordt gemaakt van het bedrag van 80000 euro, terwijl
dit 800000 euro moet zijn.
- De heer Van Teijlingen geeft namens de fractie van Progressief Westerveld aan positief te staan tegenover

de deelname aan de subsidieaanvraag, maar voelt zich niet gebonden aan de brief met randvoorwaarden.

Hij geeft aan dat de stuurgroep níet akkoord kan gaan met randvoorwaarden zonder dat zij hiervoor de

bevoegdheden heeft.
- Wethouder Doeven onderstreept dat er geen grenswijzigingen van de Nationale Parken zullen komen. Een

aanwijzing voor grenswijziging door het Rijk kan alleen op voorstel van de provincie. De gedeputeerde heeft

aangegeven dat niet tot grenswijziging overgegaan zal worden als de gemeente Westerveld daarvoor geen

toestemming geeft.
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